
 آرمان ملى: تیم استقلال در حالى خود را براى رقابت هاى فصل 
آینده آماده مى کند که هنوز مربى بدنساز ندارد و از سویى هزینه 

کادر فنى این تیم مبلغ سنگینى شده است. 
 بدون مربى بدنساز؟

«یوسو سسما» مربى بدنساز اسپانیایى که برخى باشگاه هاى 
لیگ برترى از جمله پرسپولیس به دنبال جذب او بودند، سابقه 
همکارى با نکونام در فولاد خوزستان را داشت همچنان منتظر 
مشخص شدن وضعیت باشگاه استقلال براى امضاى قرارداد 
است. استقلال بدون حضور مربى بدنساز آماده حضور در لیگ برتر 
مى شود و نکونام به تنهایى و از طریق تماس هاى تلفنى با سسما 

برنامه هاى بدنسازى آبى پوشان را پیش مى برد! 
هزینه

تکمیل شدن کادر فنى استقلال این روزها هزینه سنگینى را به 
این باشگاه وارد کرده است. تیم فوتبال استقلال که این روزها کار 
خود را براى فصل بیست و سوم لیگ برتر با جواد نکونام آغاز کرده 
است با مشکلات متعدد در جذب بازیکنان و کادر فنى مد نظر 
سرمربى خود مواجه شده است. جواد نکونام، سرمربى استقلال 
درخواست جذب دو مربى خارجى به عنوان بدنساز و تمرین 
دهنده را به باشگاه ارائه کرده است. مربى تمرین دهنده مورد 
نیاز استقلال، پیش از این سابقه همکارى با فولاد را داشته است. 
خبرنگار ایسنا مطلع شده است که این مربى سال گذشته 100

هزار دلار از فولاد دریافتى داشته و براى فصل آینده از آبى هاى 
تهران درخواست دو برابرى یعنى 200 هزار دلار کرده است. شاید 
گفتن این موضوع جالب باشد که مارکو کاسر، بدنساز ایتالیایى 
که سابقه همکارى با استراماچونى را داشت، این فصل با نساجى 
قراردادى 50 هزار دلار بسته است و همین موضوع نشان دهنده 
بالا بودن درخواست مربى مد نظر جواد نکونام است. برآوردهاى 
ایسنا نشان مى دهد کادر فنى که جواد نکونام براى استقلال در 
نظر گرفته حدود 65 میلیارد تومان هزینه در بر خواهد داشت و 
همین گرانى کادر فنى موجب مى شود با توجه به سقف بودجه 
تعیین شده، استقلال نتواند بازیکنان مورد نیاز خود را به راحتى 

تامین کند. 
ورمزیار

صادق ورمزیار در پاسخ به این پرسش که چرا استقلال باید 

بدون مربى بدنساز کار خود را دنبال کند، تصریح کرد: در ابتداى 
صحبتم گفتم که نکونام با یکسرى مشکلات در استقلال مواجه 
است و شرایط سختى دارد. در واقع دست سرمربى استقلال از 
حیث امکانات و بعضى مسائل بسته است. با این شرایط امسال 
یکى از سخت ترین سال هاى استقلال است. امیدوارم جورى 
تیم جمع و مدیریت شود که شاهد این مشکلات نباشیم. آرزو 
مى کنم حداقل بازیکنان خارجى که شرایط حضور در تیم را 

دارند، جذب شوند. 
 فریبا

بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره استورى جواد نکونام 
و اشاره او به مشکلات تیم فوتبال استقلال، اظهار داشت: ما همه 
چیز را از دور مى بینیم و در تمرین حضور نداریم که بدانیم چه 
خبر است. آن چیزى که از دور مى بینیم جذب یکسرى بازیکن 
جوان است. جذب بازیکنانى مثل محمدرضا خالدآبادى را 
مى پسندم، ولى تیمى که دو ستاره قهرمانى آسیا را دارد، براى 
حضور در لیگ برتر و دیگر مسابقات نیاز به بازیکن باتجربه و خوب 
دارد. ما بازیکن داخلى خوبى نداریم که در حد استقلال باشد و 
هر بازیکنى بوده است، سایر تیم ها گرفته اند. امیدمان به جذب 
بازیکن خارجى است که این اتفاق نمى افتد و طبیعى است نگران 
شویم. وى در ادامه افزود: کسانى مثل جواد نکونام که از نزدیک 
درگیر اتفاقات هستند بیشتر حس مى کنند دست شان خالى 
است. دو روز پیش با على خطیر صحبت مى کردم، او بابت بى پولى 
باشگاه استقلال نگران و ناراحت بود، ولى گفت دنبال جذب دو 
سه بازیکن درجه یک خارجى هستند. خطیر در گذشته مربیان و 
بازیکنان خارجى خوبى به استقلال آورد، از جمله استراماچونى، 
پاتوسى و حتى مامه تیام. با این اوصاف اگر خطیر گفته که بازیکن 
خارجى مى گیرم، حتماً این کار را مى کند، هرچند که استقلال 
زمان را از دست داده است. پیشکسوت باشگاه استقلال خاطر 
نشان کرد: تیم استقلال هنوز مربى بدنساز ندارد و شنیده ام 
که نکونام از طریق تماس تلفنى برنامه ها را از گزینه مدنظرش 
مى گیرد! اصل کار هر تیم در پیش فصل تمرینات بدنسازى زیر 
نظر مربى بدنساز است. تیم استقلال قسمت بیشترى از فصل 
بدنسازى را از دست داده است، در صورتى که بسیارى از تیم هاى 

خصوصى اردوهاى شان را در ارتفاع برگزار کرده اند. 

 نظر روشن
حسن روشن در گفت وگو با تسنیم، درباره انتقاد جواد نکونام 
از شرایط تیم فوتبال استقلال اظهار داشت: به نکونام گفته بودم 
مواظب باشد چون اینجا فولاد خوزستان یا تیم دیگرى نیست. به 
او تأکید کردم حالا که آمده است باید آدم هاى دور و بر خودش 
را قوى انتخاب کند و کسانى باشند که کمک کنند. پدر نکونام از 
استقلالى هاى اصیل است و احترام زیادى براى او قائلم، ولى جواد 
با مدیریتى که استقلال دارد، نمى تواند موفق باشد. وى افزود: 
من ترجیح مى دهم کارى به استقلال نداشته باشم و حرفى نزنم، 
چون چیزى تغییر نکرده است. وقتى شما ماشین فرارى بخرى، 
ولى بنزین نداشته باشى، کارى نمى توانى انجام دهى. استقلال 
باید با قدرت شروع کند و با قدرت جواب مردم را بدهد. چندین 
سال است که مى گویم تیم را تعطیل کنید و با تیم امید وارد 
مسابقات شوید. قطعا آن تیم به لیگ دسته دوم سقوط نمى کند. 
وقتى باشگاه این همه مشکل مالى دارد براى اینکه خودکفا شود 
باید تیم امید را روانه مسابقات کند. شما در این چند سال چیزى 

نشدید و دو سال هم مقامى نگیرید. 
بگذارید تیم استقلال براى آینده ساخته شود و این همه 
التماس بازیکن نکنید. «ماهیت مدیریت در استقلال را از بین 
برده اند. پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با بیان این جمله تصریح 
کرد: مدیریت استقلال در نطفه خفه شده است و کارى از دست 
کسى برنمى آید. کسانى باید به باشگاه استقلال بیایند که قوى 
باشند. به نکونام گفتم «تو استقلالى هستى و در این تیم بازى 
کرده اى، باید آدم هاى اطرافت قوى باشند، از کادر فنى گرفته 
تا سرپرست باید قوى باشند.» آنهایى که کنار نکونام هستند 
او را فلج  مى کنند. روشن ادامه داد: برخى  از هواداران مى گفتند 
درباره استقلال چیزى نگو و زمانى که به حرفم مى رسیدند 
اعتراف مى کردند که درسته گفته ام. اینها را نمى گویم که مردم 
من را روى کول شان بگذارند. من براى صد نفر مخالف حرف 
نمى زنم، براى بیست میلیون نفر دیگر صحبت مى کنم و حقیقت 
را مى گویم. زمانى که استقلال در فینال جام حذفى گل زد 
مى توانست قهرمان شود، ولى با رفتارهاى ساپینتو همه چیز را از 
دست داد. البته بهتر شد که استقلال باخت چون قهرمان مى شد، 

باید یک سال دیگر ساپینتو را حفظ مى کردند! 
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گفت وگو

  کوتاه
ایسنا: به گزارش سایت ترانسفرمارکت، در بسیارى از 
رسانه هاى اجتماعى شایعاتى در مورد علاقه اف سى گواى هند 
به روزبه چشمى منتشر شده است. این تیم هندى به صورت 
جدى به دنبال ملى پوش ایرانى استقلال است، اما انتظارات 
مالى بالاى این بازیکن مانع از نهایى شدن این انتقال شده 
است. این بازیکن 26 ساله در تیم استقلال بازى مى کند 
و در حال حاضر عضو تیم ملى ایران است. مدافع میانى در 
جام جهانى 2018 نیز در تیم ملى حضور داشت. داشتن 
بازیکنى در قد و قامت روزبه از بسیارى جهات به باشگاه گوا 
کمک خواهد کرد. سهمیه بازیکن آسیایى در سوپرلیگ هند 
اجبارى شده و از فصل بعد تیم هاى هندى باید از بازیکنان 
آسیایى در ترکیب شان استفاده کنند. علاوه بر این، از آنجا که 
اف سى گوا قرار است در لیگ قهرمانان آسیا بازى کند، باید از 
قوانین کنفدراسیون فوتبال آسیا تبعیت کند که فقط چهار 
بازیکن خارجى را براى هر دیدار تایید مى کند. از این بین یکى 
از چهار بازیکن خارجى باید از کشورهاى آسیایى باشد. مدافع 
میانى استقلال در سه دوره اخیر لیگ قهرمانان آسیا حضور 

داشته و 14 بازى انجام داده است. 

بیــن المــلل
  مالک تاتنهام در مورد هرى کین بیانیه اى را منتشر 
کرد که باعث امیدوارى بیشتر بایرن مونیخ براى خرید این 
بازیکن شده است. در روزهاى اخیر اتفاقاتى در لندن و باشگاه 
تاتنهام درباره هرى کین کاپیتان تیم ملى انگلیس رخ داده 
که مورد علاقه بایرن مونیخ است. جو لوئیس، مالک تاتنهام 
به دنیل لوى، رئیس باشگاهش، اعلام کرده است که فقط 
دو سناریو براى هرى کین باید وجود داشته باشد. یا کین 
قراردادش را که سال 2024 منقضى مى شود تمدید کند یا 
او فوراً فروخته شود، بنابراین جدایى هرى کین در تابستان 
جارى بسیار متحمل است. بایرن با دو پیشنهاد اولش براى 
کین کار سختى براى متقاعدکردن لوى داشت و در حال 
حاضر در حال آماده سازى پیشنهاد سوم است. انتقال 115

میلیون یورویى هرى کین به بایرن مونیخ روزبه روز جدى تر 
مى شود. گفته مى شود این بازیکن 30 ساله قبلا اعلام کرده 
است قراردادش را تمدید نمى کند و مى خواهد به بایرن برود. 
ظاهراً کین قصد دارد فوتبالش را در بوندسلیگا تمام کند و 
بازنشسته شود. پیش از این گزارش شده که بایرن مونیخ، 
مهاجم گلزن انگلیسى را براى یک دوره حداقل چهارساله 
مى خواهد. گفته مى شود کین که بارها در رسانه هاى انگلیسى 
به منچستریونایتد و پارى سن ژرمن نیز لینک شده است، 

مونیخ را به عنوان باشگاه رویایى اش معرفى کرده است.

«کارخانه» سرپرست تیم ملى 
والیبال ایران شد

ایسنا: رئیس فدراسیون والیبال در حکمى 
مصطفى کارخانه را به عنوان سرپرست تیم ملى 
ایران در رقابت هاى قهرمانى مردان آسیا 
2023 منصوب کرد. بیست ودومین دوره 
رقابت هاى والیبال قهرمانى مردان آسیا از 
28 مرداد تا چهارم شهریور به میزبانى شهر 
ارومیه و با شرکت 18 تیم برگزار خواهد شد. 
رئیس فدراسیون والیبال امروز (دوشنبه 
دوم مرداد) در حکمى مصطفى کارخانه را به 
عنوان سرپرست تیم ملى ایران در این رقابت ها 
منصوب کرد. در قسمتى از حکم محمدرضا 
داورزنى آمده است: «با عنایت به برگزارى 
مسابقات قهرمانى مردان آسیا در شهر ارومیه و 
حسن سوابق و توانمندى ارزشمند جنابعالى در 
حوزه مدیریت تیم هاى ملى در سطوح مختلف 
ملى و بین المللى، به موجب این حکم به عنوان 
سرپرست تیم ملى والیبال ایران در مسابقات 

قهرمانى آسیا منصوب مى شوید. 

خارج ازمستطیل سبز

آلگرى: پوگبا مقابل میلان 
و رئال مادرید بازى نخواهد کرد

ماسیمیلیانو آلگرى سرمربى تیم فوتبال 
گاتزتا  نشریه  با  گفت و گو  در  یوونتوس 
دلواسپورت، درباره آخرین وضعیت پل پوگبا 
اظهار داشت: نداشتن بازیکنى در سطح پل 
پوگبا براى عملاً یک فصل کامل، مسلماً براى 
ما سخت بود. متأسفانه در مقطع کنونى مسیر 
او از مسیرى که تیم در آن قرار دارد، متفاوت 
است. هدف او در حال حاضر این است که در 
سریع ترین زمان ممکن بهبودى اش را به دست 
آورد اما فعلاً حتى ما هم نمى دانیم که او چه 
زمانى مى تواند به تمرینات گروهى برگردد و با 

سایر بازیکنان تمرین کند. 

خبـــــر

نیاز پرسپولیس به بازیکن بزرگ 

با توجه به اینکه کمتر از دو هفته تا شروع لیگ برتر مانده 
و یارگیرى ها از سوى تیم هاى مدعى انجام شده، پرسپولیس 
هنوز نتوانسته مهاجم شش دانگ، مدافع چپ و دروازه بان 
ذخیره علیرضا بیرانوند را جذب کند. پرسپولیس امسال 
بازى هاى آسیایى را به همراه لیگ برتر و جام حذفى در 
پیش دارد، تورنمنتى که به مراتب فصل را براى تیم دشوارتر 
مى کند چون حریفان سرسخت ترى از لیگ و حذفى در 
مقابل مان هستند. فصل قبل مهدى عبدى در بیشتر 
بازى ها نیمکت نشین بود و دلیل این موضوع هم این بود 
که نتوانست انتظارات کادر فنى را در زمین برآورده کند. 
محمد عمرى هم در چند بازى خیلى خوب ظاهر شد، اما 
در ادامه بازى هایى را که انتظار مى رفت انجام نداد. شهاب 
زاهدى جذب شده و تجربیات زیادى از حضور در تیم هاى 
اروپایى کسب کرده ولى براى تیمى که در سه جبهه 
مى جنگد این تعداد مهاجم کافى نیست به خصوص اینکه 
زاهدى نیاز به زمان دارد تا با دیگر بازیکنان تیم هماهنگ 
شود. چالش پرسپولیس در خط حمله رفع نشده و باید 
یک مهاجم خارجى با کیفیت بالا در حد یورگن لوکادیا 
جذب شود که بتواند تمام کننده مطمئنى باشد. لوکادیا 
اگرچه خیلى زود تیم را ترك کرد ولى در همان مدت کوتاه 
حضورش هم تأثیرگذار بود و انتظار هواداران بازیکنى در 
نتقالاتى پرسپولیس  سطح لوکادیاست. شرایط نقل و ا
زیبنده نام این باشگاه نیست. عیسى آل کثیر، لئاندرو پریرا 
و شیخ دیاباته جدا شده اند و فقط شهاب زاهدى جذب شده 
است. احمد گوهرى جانشین خوبى براى علیرضا بیرانوند 
در روزهاى مصدومیت یا محرومیت او بود که این بازیکن 
هم به صورت قرضى جدا شد. محمدرضا خالدآبادى هم 
ترجیح داد تا به استقلال برود و پرسپولیس نتوانست پول 
رضایت نامه این بازیکن را تأمین کند تا از هوادار این بازیکن 
را بیاورد. مبلغ رضایت نامه سعید عزت اللهى هم تأمین نشد و 
به جاى او مسعود ریگى به پرسپولیس آمد. رضا شکارى هم 
از بازیکنانى بود که مى شد آن را پرسپولیسى کرد. تیم بزرگ 
بازیکن بزرگ مى خواهد و نباید از سپاهان و تراکتور غافل 
شویم که عملکرد بسیار خوبى در نقل و انتقالات داشتند. 
پرسپولیس اگر مهاجم داخلى مى خواست که عیسى آل کثیر 
را حفظ مى کرد پس نگاه این تیم به مهاجم خارجى است 
و جذب چنین بازیکنى نیاز به پرداخت مبلغ قابل توجهى 
است. امیدوارم که مهاجمى بیاید که گره تیم را در خط حمله 
باز کند و شاهد گل هاى خوبى از او باشیم. جذب گلر زیر 
23 سال به عنوان ذخیره بیرانوند هم تصمیم خوبى است، 
ولى باید گلر آینده دارى باشد و البته نمى شود گلر خارجى 
آورد، چون او طبق قانون جدید باید در 60 درصد بازى ها 
حاضر شود و با وجود بیرانوند چنین چیزى ممکن نیست، 
پس عملاً یک سهمیه خارجى براى فصل بعد مى سوزد. براى 
جذب مدافع چپ هم باید دقت کافى شود تا پاشنه آشیل 
تیم در این منطقه از زمین به پایان برسد. نباید بازیکنانى 
مثل لئاندرو پریرا یا شیخ دیاباته جذب شوند که نتوانستند 
بارى را از روى دوش تیم بردارند و دردسرهاى آنها براى تیم 
باقى ماند. هواداران پرسپولیس این فصل به قهرمانى لیگ 
قانع نمى شوند و انتظار قهرمانى تیم را در آسیا دارند. پس 
باید مشکلات مالى پرسپولیس و حتى استقلال هم در فصل 

نقل و انتقالات حل شود. 

محمد نورى پیشکسوت استقلال و کارشناس 
فوتبال در خصوص عملکرد این باشگاه در فصل 

نقل و انتقالات صحبت کرد. 
  استقلال در فصل نقل و انتقالات موفق 

به حفظ محمد محبى و مهدى قائدى نشد!
اوضاع اصلاً خوب نیست و کسانى که پشت 
صحنه بودند از جمله حسین قربان زاده رئیس 
وقت سازمان خصوصى سازى، فضایى ایجاد 
کردند تا آهسته آهسته استقلال به سمت شرایط 
نامطلوب پیش برود. بدهى آندره آ استراماچونى 
به موقع پرداخت نشد تا استقلال از لیگ قهرمانان 
آسیا حذف شود. ریکاردو ساپینتو با همه وجودش 
براى موفقیت استقلال تلاش مى کرد اما دست 
روى نقطه ضعف وى گذاشتند تا زود از کوره 
در برود و اخراج شود. پس از آنکه استقلال با 
سرمربیگرى ساپینتو جام نگرفت و هواداران 
هم شاهد رفتن سرمربى مورد علاقه شان بودند، 
با اصرار همین هواداران جواد نکونام به عنوان 
سرمربى انتخاب شد در حالى که گزینه آقایان 
نبود. براى همین هم ماجراى علیرضا بیرانوند 
پیش کشیده شد در حالى که کاملا روشن بود 
این دروازه بان پرسپولیس را رها نمى کند که به 
استقلال بیاید و دلیلى هم وجود نداشت چنین 
انتقال جنجالى صورت بگیرد. وگرنه مسعود 
ریگى که در گذشته براى استقلال بازى کرده 
بود الان در پرسپولیس است اما با این تفاوت که 
ریگى بازیکن ثابت تیم ملى نیست و از سپاهان 
به پرسپولیس رفت. تغییرات متعدد مدیریتى 
رخ داد و نوبت به على خطیر رسید ولى براى 
باشگاهى که بالاى 600 میلیارد تومان بدهى 
دارد و کمک چندانى نمى شود، طبیعى است که 
بازیکنان گرانقیمت چه داخلى و چه خارجى به 
این تیم نمى آیند و فقط مهرداد محمدى جذب 

شده است. 
جواد نکونام مى گوید او به تنهایى 

نمى تواند با همه مشکلات بجنگد!
غیر از محمدى و آرمین سهرابیان که به 
تیم ملى دعوت شده، بازیکنانى به استقلال 
آمده اند که کفاف تیم را نمى دهد. درست است 
که محمدرضا خالد آبادى و آریا برزگر بازیکن 
تیم ملى امید هستند و ایمان سلیمى هم در 
مس رفسنجان بازى هاى خوبى انجام داده 
ولى پاسخگوى استقلالى که هوادارانش تنها با 
قهرمانى آرام مى شوند، نیست. سال بسیار سختى 
در انتظار تیم ماست و طرفداران باید بدانند در 
فصل نقل و انتقالات که مهم ترین زمان براى 
آماده کردن تیم است، حمایتى از تیم نشده و 
عملا استقلال را به سمت نابودى برده اند. ضمن 
اینکه مهرداد محمدى از ناحیه همسترینگ 
آسیب دیده و ممکن است تا رسیدن به شرایط 
ایده آل فاصله داشته باشد. با توجه به نوع بسته 
شدن تیم استقلال شرایط این تیم را با دیگر 
مدعیان خود برابر نمى بینم و جواد نکونام هم 
به مصاحبه هاى خود و مطالبى که در فضاى 
مجازى مى گذارد زنگ خطر را به صدا در آورده 
چون آبروى خود را در خطر مى بیند. اگر محمدى 
را فاکتور بگیریم، مهره هاى کلیدى براى تیم 
استقلال جذب نشده اند. تیم به بازیکنانى نیاز دارد 
که بتوانند شرایط مسابقه را تغییر دهند. دلهره، 
استرس و نارضایتى سهم هواداران استقلال در 

فصل پیش رو است.  

سهراب انتظارى 
 کارشناس فوتبال 

نورى:
اوضاع استقلال

 اصلا خوب نیست 
نیاز پرسپولیس به بازیکن بزرگ 

اقبالى: بازى با بلغارستان و آفریقایى ها بهتر از کشورهاى آسیاى میانه است
کارشناس فوتبال کشورمان به تحلیل 
دیدارهاى تدارکاتى آتى تیم ملى پرداخت. 
مسعود اقبالى در گفت وگو با فارس، در 
فوتبال  تیم ملى  دوستانه  دیدار  مورد 
کشورمان مقابل بلغارستان که قرار است 
16 شهریور برگزار شود، اظهار داشت: 
هرچند بلغارستان چندین سال است از 
سطح بالاى خود فاصله گرفته، اما تیمى 
که سابقه صعود به نیمه نهایى جام جهانى 
را دارد، قطعا حریف مناسبى براى تیم ملى 
رنکینگ  مى گویند  شنیده ام  است.  ما 
بلغارستان 77 و ایران 22 دنیا است، اما شک 
نکنید این تیم در وضعیت فعلى اش نیز تیم 

بهترى از ما است. در کل به جز ژاپن، کره 
جنوبى و استرالیا، سطح تیم هاى آسیایى 
از کشورهاى درجه 2 یا 3 اروپایى هم 
پایین تر است. بلغارستان با توجه به سبک 
بازى اش حریف مناسبى براى آماده سازى 
تیم ملى براى جام ملت ها محسوب مى شود 
و برگزارى این بازى را خیلى مثبت مى دانم. 
وى درمورد احتمال برگزارى بازى شاگردان 
امیر قلعه نویى با یک تیم بزرگ آفریقایى، 
توضیح داد: اگر تیم پیشکسوتان نیاورند، 
خیلى خوب است(باخنده) در کل تیم هاى 
آفریقایى نیز شرایط بسیار بهترى نسبت 
به آسیایى ها دارند. تیم ما در تورنمنت 

کافا با کشورهاى آسیاى میانه که سطح 
فوتبال شان بالا نیست، بازى کرد و قطعا 
در اردوى آتى رو در رو شدن با یک حریف 
قدرتمند آفریقایى و بلغارستان به سود امیر 
قلعه نویى است زیرا بهتر از قبل مى تواند 
تیمش را محک بزند. در کل هرچه بازى 
دوستانه بیشتر باشد، به کار تیم ملى مى آید 
و چه بهتر که در فیفادى پیش رو قرار است 
به مصاف حریفان باکیفیت ترى برویم. 
کارشناس فوتبال کشورمان درمورد شرایط 
فعلى تیم ملى گفت: فوتبال ما چه در عرصه 
ملى و باشگاهى دچار یک رخوت و سکون 
شده است و حتى قهرمانى تیم ملى در جام 

ملت ها هم اهمیتى خاصى براى مردم ندارد. 
من به عنوان یک مدرس AFC از این فوتبال 
لذت نمى برم زیرا نکته جدید و خاصى در 
آن نمى بینم. مى بینیم عربستان با یک 
اقدام درست بزرگ ترین ستارگان جهان 
را به کشورش مى آورد و براى مردمش 
علاقه مندى ایجاد مى کند، اما در ایران همه 
تیم ها بدهکار هستند، فوتبال باکیفیتى 
نمى بینیم، بازیکنان درجه 3، 4 خارجى 
در اواخر فوتبال شان به اینجا مى آیند. 
نیم امیدوار  در این وضعیت فقط مى توا
باشیم تیم ملى مان بتواند در جام ملت ها 

آبرودارى کند. 

مصطفى هاشمى طبا رئیس اسبق سازمان تربیت بدنى 
گفت: برخى تیم ها با تصور اینکه پشتوانه مالى دارند درصدد 
ریخت وپاش هاى عجیب هستند، اما آنها هم حق ندارند در ورزش 

اینگونه هرج و مرج ایجاد کنند. 
 قرارداد ها 

مصطفى هاشمى طبا در گفت وگو با ایرنا و در واکنش به 
قرادادهاى نجومى برخى از فوتبالیست ها تاکید کرد: این اتفاقات 
ناشى از هرج  و مرج در دستگاه هاى مربوطه است و وقتى برخى 
این شرایط را مى بینند به خود اجازه مى دهند از آب گل آلود 

ماهى بگیرند. 
 پشتوانه مالى

وى ادامه داد: استقلال و پرسپولیس یا هر تیم دیگرى 
نباید با رفتارهاى غیرمتعارف این فضا را ملتهب کنند، به نظر 
مى رسد مدیران فوتبالى ما نمى خواهند با این پدیده مقابله 
کنند، چراکه در غیر این صورت خیلى راحت مى توان کل 
ماجرا را حل و فصل کرد. او یادآور شد: برخى تیم هاى دیگر نیز 
با تصور اینکه پشتوانه مالى دارند درصدد ریخت  و پاش هاى 
عجیب هستند اما آنها هم حق ندارند در ورزش اینگونه هرج 

و مرج ایجاد کنند. 

 راه برخورد
رئیس اسبق کمیته ملى المپیک در واکنش به این سوال که 
راه برخورد با این پدیده چیست، گفت: همه تیم ها و باشگاه ها 
باید خود را موظف و مکلف به رعایت سقف قرارداد کنند تا این 
مسئله مدیریت شود اما نکته قابل توجه در این میان آن است که 
گویا حرف مدیران بالادستى هم چندان خریدار نداشته و ندارد. 

 اردوى خارجى
وى تاکید کرد: از سوى دیگر مدت هاست صحبت از عدم 
برگزارى اردوهاى خارجى مطرح بوده اما برخى تیم ها به این 
موضوع تن نداده و همچنان برنامه هاى خود را اجرایى مى کنند، 

متاسفانه این یک واقعیت است که در فوتبال هرج و مرج را به 
معناى واقعى مى بینیم و عجیب است که چرا برخورد جدى 
و قاطع با آن نمى شود؟ رئیس اسبق سازمان تربیت بدنى 
تصریح کرد: برخورد با چنین پدیده اى خیلى آسان و راحت 

است اما وقتى این ماجرا ادامه پیدا مى کند به نظر 
مى رسد برخى از مدیران این فضا را دوست 
دارند، از سویى دیگر بروز چنین رفتارهایى 
در ورزش باعث مى شود قهرمانان سایر 

رشته ها دلسرد شده و حس خوبى 

نداشته باشند. برخى فکر کنند با زرنگى مى توان به اهداف و 
نیت خود رسید حرکت خوبى نیست و باید در برابر این اتفاقات به 

شدت برخورد کرد. 
 گلایه مدال آوران 

هاشمى طبا در واکنش به گلایه مدال آوران المپیکى، بازى هاى 
آسیایى و جهانى از پرداخت هاى نجومى و پاداش هاى میلیاردى 
به فوتبالیست ها تاکید کرد: آنها حق دارند گلایه داشته باشند، 
چراکه این بى نظمى ها را به چشم مى بینند، اختلاف به وجود 
آمده باعث دلسرى این قهرمانان مى شود و نباید چنین فضایى 

در ورزش حاکم شود. 
امیدوار به آینده 

وى در واکنش به این سوال که آیا با وجود این 
شرایط مى توان به آینده امیدوار بود یا خیر، گفت: بدون 
شک امیدى نخواهد بود چراکه باید از تغییر نگرش از 
مدیریت آغاز شود، وقتى زرنگى حرف اول شده و افراد 
مى خواهند از نمد براى خود کلاه بسازند 
نمى توان امیدى داشت مگر آنکه کارها بر 
اساس اصول و یک روال درست پیش برود 

که فعلا چنین فضایى را نمى بینم. 

کمیته تیم هاى ملى فدراسیون دوچرخه سوارى فهرست 
نمایندگان این رشته را در بازى هاى آسیایى 2022
هانگژو اعلام کرد.  به گزارش مهر و به نقل از روابط عمومى 
فدراسیون دوچرخه سوارى، با نظر کمیته ملى المپیک 
و ستاد بازى هاى آسیایى هانگژو 3 سهمیه براى رشته 
دوچرخه سوارى در این دوره از مسابقات درنظر گرفته شد 
که کمیته تیم هاى ملى فدراسیون پس از نشست کمیته فنى 

فدراسیون به این جمع بندى رسید تا محمد گنج خانلو و على 
لبیب را در بخش آقایان و فرانک پرتوآذر را در بخش بانوان 
به عنوان نمایندگان رشته دوچرخه سوارى انتخاب کند.  
گنج خانلو و لبیب نمایندگان کشورمان در دو بخش پیست و 
جاده خواهند بود و فرانک پرتوآذر نیز به عنوان تنها نماینده 
بانوان دوچرخه سوارى کشورمان در بخش کراس کانترى به 

رقابت خواهند پرداخت. 

3  نماینده دوچرخه سوارى 
ایران در بازى هاى آسیایى 
مشخص شدند

تیم هاى متمول 
هاشمى طبا: برخى دوست دارند در فوتبال ایران هرج ومرج باشدحق ریخت وپاش ندارند

مشکلات آبى ها ادامه دارد 
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